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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrho z

„Pontosan mely szervezet és milyen eljárással vizsgálja a külföldr ő l beszerzett kórházi
eszközöket? '

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A "Biztonságosak-e az Ázsiából behozott kórházi eszközök?" cím ű kérdésemre adott
válaszában nem tisztáztak mindent azzal kapcsolatban, hogy ezek az eszközök minden
esetben megfelelnek-e szabályoknak . Ezért kérem válaszoljon a következő kérdésekre :

• Amennyiben felmerül, hogy a beszállított termékek nem teljesen azonosak a C E
minő sítés megkapásakor bemutatott darabbal, akkor melyik szervezet, milye n
mintavételi eljárással ellen őrzi a termék minőségét?

• Tekintettel arra, hogy most felmerült ez a gyanú, a minisztérium milyen vizsgálatta l
állapította meg, hogy ez alaptalan? Amennyiben a vizsgálat azt állapította meg, hogy a
nyilatkozatnak nem volt alapja, ami minden távol keleti gyártót sértett, akkor e z
kimerítette-e a rágalmazást bűntettét? Ez esetben milyen intézkedést foganatosítottak a
rágalmazóval szemben ?

• A minisztérium, vagy bármely szerve vizsgálta-e utólag, hogy a közbeszerzésse l
vásárolt egészségügyi fogyóanyagok költséghatékonynak bizonyultak-e ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018-01-02
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